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Merhaba, ben Özge Çakır. Yeditepe Üniversitesi İlköğretim 

Matematik Öğretmenliği 2020 yılı mezunuyum. Şuan İstanbul’da bir 

devlet okulunda çalışıyorum. 

 

 

 

 

 

• Yeditepe Üniversitesi’ndeki öğrenciliğiniz nasıl geçti?  

 

Benim için Yeditepe’de öğrenci olmak hem akademik hem de sosyal anlamda çok keyifliydi. 

Yeditepe Üniversitesi çok güzel, yeşil bir yerleşkeye sahip. Öğrenciler için festivaller ve çeşitli 

etkinlikler düzenlenir. Çok sayıda sosyal kulüpten istediğinize katılabilirsiniz. Yeditepe, sosyal 

kulüplerin çalışmalarına ve etkinliklerine çok destek olan bir üniversite. Ben öğrenciliğimde 

YUEREC yani Eğitim Araştırmaları Kulübü’ne üyeydim. Kulüpte birçok eğitim, konferans, 

çalıştay, okul yardımı projesi geliştirdik ve bunlar bana hem sosyal anlamda hem de proje 

yönetimi konusunda yararları oldu. YUEREC çalışmalarına aktif olarak devam ediyor. Okulun 

çeşitli burs imkanları var; not ortalamasını yüksek tutarak ya da üniversitenin farklı birimlerinde 

çalışarak çeşitli burslar almanız mümkün. Ben kütüphanede çalışmıştım.  

 

Genel olarak ilk 2 yıl farklı bölümlerin ortak olarak aldığı havuz dersler oluyor ve bu derslerde 

farklı bölüm ve fakültelerden yeni insanlar tanıma şansınız oluyor. Ben kendi bölümümün 

programında Matematik, Fizik, (Yeditepe’de eğitim dili İngilizce olduğundan) İngilizce, Tarih 

gibi derslerde Yeditepe’nin köklü ve nitelikli eğitimcilerinden ders aldım. Birinci sınıftan itibaren 

başlayan eğitim dersleri 2. yılın ardından yoğunlaşıyor. Matematik eğitimi derslerimiz 

uygulamalı, tartışmalı olarak yapılıyor. Bölümümüzdeki değerli hocalarımızın rehberliğinde 

düşünce paylaşmaya ve geliştirmeye dayalı yaptığımız derslerin bizi meslek hayatımıza ne kadar 

iyi hazırladığını öğretmenliğe başladığımda anladım. Yöntem, geometrik ispat, materyal 

geliştirme, düşünme becerilerinin gelişimi konulu beni mesleğe hazırladı ve işimi daha nitelikli 

yapmamda yardımcı oldu. Geliştirilen materyallerin bulunduğu bir materyal sınıfında ders 

işlemek ve materyal geliştirmek çok keyifliydi. Zorunlu stajlarımızın yanı sıra TÜBİTAK projesi 

olarak bir ortaokulda uygulanan etkinlik temelli derslerde ve sosyal sorumluluk projesi olarak 

bölümümüzde yürütülen atölyelerde öğrencilerle daha çok zaman geçirdim. Bu derslerde 

hazırladığım ödevler ve tüm uygulamalar sayesinde kazandığım deneyimler bana mesleğe 

başladığımda büyük yarar sağladı. Kariyerimin hemen başında elimde hazır bir portfolyo vardı 

ve ben bunda değişiklikler yaparak ve üstüne koyarak ilerleyebiliyorum. Bölümdeki hocalarımız 

bizi çok donanımlı yetiştirdiler, bize her anlamda çok destek sağladılar ve sağlamaya devam 

ediyorlar. Devam eden iletişim ve paylaşımları için onlara teşekkür ederim. 



  

• Mezuniyetiniz sonrası kariyerinizi nasıl geliştirdiniz? 

 

Ben mezun olduktan sonra KPSS sınavına hazırlandım ve atandım. Şuan mesleğimde 2. 

yılımdayım. Hem MEB’in sağladığı kurslar, hem de kendi başvurduğum eğitimler ile kendimi 

geliştirmeye devam ediyorum. 

 

• Yeni mezunlara neler tavsiye edersiniz? 

 

Fakültede okurken ve mezun olduklarında deneyim kazanabilecekleri her alanla ilgilenmelerini 

öneririm. Okurken sosyal kulüplerde yer almak, projeler geliştirmek, kendini geliştirecek her 

türlü eğitime katılmak hem insan ilişkileri hem de deneyim açısından çok önemli. Önlerine çıkan 

her fırsatı korkmadan değerlendirmeliler. Böylece mesleğe başladıklarında yaptıkları her iş 

önlerine sosyal ağ ve birikim olarak gelecektir. Ayrıca yabancı dillerini de geliştirmeye devam 

etmelerini öneririm. Mezun olan meslektaşlarıma başarılar dilerim.  

 

• Bölümünüzü tercih etmek isteyen adaylara ne söylemek istersiniz? 

 

Bence bir bölümü tercih ederken en önemli ölçütlerden biri akademik kadro. Bölümümüzdeki 

hocalarımız bizi çok yönlü ve donanımlı yetiştirdiler ve bizimle ilgilendiler. Öğrenciyken 

verdikleri destekleri mezun olduğumuzda da hala devam ediyor. Derslerde yaptığımız 

konuşmalar, tartışmalar, etkinlikler hâlâ aklımdadır.  

 

Bölümümüzün eğitim dili İngilizce. İngilizce bilen bir Matematik Öğretmeni olarak mezun 

olmanın size getirisi çok güzel. Devlet, özel sektör ya da başka her alanda yabancı dil bilmek sizi 

tercih edilir yapıyor. Şuan TÜBİTAK ve ERASMUS projesi geliştirme aşamasında İngilizce 

bilen bir matematik öğretmeni olarak çalışmalarımı sürdürüyorum.  

 

Hem Yeditepe’yi hem de bölümümüzü tercih edecek adayların çok şanslı olacaklarını 

söylemeliyim. Hepinize güzel bir üniversite hayatı dilerim.  

 

 

 


